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Agenda / afspraken- & actiepuntenlijst 
 
Soort overleg CRO Hoogeveen 
Datum & tijd 13 maart 2012 
Waar Vries 
Aanwezig Dhr. H. van Koot (exploitant), Dhr. H. Driessen (omwonende), Dhr. T. van 

Gaalen (gebruiker), Dhr. W.P.M. Urlings (voorzitter), Mw. L. Harkink 
(milieuorganisatie), Mw. A.G. Zijlstra (secretaris) 

Afwezig Dhr. T. Eerenstein (gemeente Hoogeveen), 
   

 

1.  Opening/Mededelingen  

besluit/afspraak actie datum 

- De voorzitter opent de vergadering van de CRO, er wordt een korte 
voorstelronde gedaan  i.v.m. de nieuwe voorzitter. 

- De voorzitter geeft aan dat vanuit GS wordt voorgesteld om hem voorzitter te 
laten zijn van alle CRO’s in Drenthe. Tevens wordt hij voorgedragen voor de 
CRO Eelde. 

- De ledenlijst zal worden aangepast incl. telefoonnummers. 
- De huidige havenmeester neemt afscheid. Namens de commissie zal een 

attentie gegeven worden. 
- De nieuwe havenmeester is Roel Sloots. 
- Dhr. Driessen is gebeld door mw. B. Verwei en gaat vanuit de CRO met haar in 

gesprek. 

 
 
 
 
 
Zijlstra 
 
Zijlstra 
 
Driessen 

 
 
 
 
 
April 
 
 
 
Okt.   

 
 

2.  Ingekomen stukken 

besluit/afspraak actie datum 

-   

 
 

3.  Afspraken- en actiepuntenlijst van 11 oktober 2011  

besluit/afspraak actie datum 

Akkoord.   

 
 

4.  cijfers gebruik vliegveld 

besluit/afspraak actie datum 

Er wordt een toelichting gegeven op de door het vliegveld toegestuurde 
grafieken.  
In 2010 was er een dip i.v.m. de crisis en de onzekerheid over het voortbestaan 
van het vliegveld. In 2012 wordt een toename verwacht doordat er zekerheid is 
over het voortbestaan. Vanaf april is het ook mogelijk om MOGAS te tanken. Dit 
is goedkoper en er kan sneller getankt worden. Dit laatste heeft vooral voordeel 
voor helikoptervluchten met maatschappelijk belang. Verwacht wordt dat deze 
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nu vaker zullen komen. Daarnaast neemt het aantal Ultralights toe.  
Mw. Harkink vraagt of een afname ook niet te verklaren is door evt. hoge leeftijd 
van de vliegers.  
Dit kan, want jonge mensen vinden vliegen te duur. Bij de zweefclub is meer 
jeugd. Ook bij de ultralights is een toename van jongere mensen te zien. 
Het vliegveld zet zich in om meer ultralights naar zich toe te trekken. Er vindt 
verschuiving plaats naar lichtere en dus minder geluidmakende toestellen plaats. 
Hierdoor kunnen er meer vliegbewegingen plaatsvinden binnen dezelfde 
geluidsruimte. 
 
Per kwartaal zullen de cijfers naar de leden van de commissie toegezonden 
worden. 
 
De Stichting is ook bezig met het opstellen van een bedrijfsplan. Verwachting is 
dat dit eind 2012 klaar is. Dan zal het stuk ook besproken worden in de 
commissie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
v. Koot 
 
 
v.Koot 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elk 
kwartaal 
 
Volgende 
vergadering 

 
 

5.  Klachtenoverzicht 

besluit/afspraak actie datum 

Er zijn geen klachten binnengekomen.   

 
 

6.  Jaarverslag 2011 incl. financiële verantwoording 

besluit/afspraak actie datum 

Aanpassingen jaarverslag: 
- in bijlage lijst van aftreden opnemen. 
 
Overige opmerkingen: 
- Volgende keer lijst van aftreden agenderen. 

 
- Voorzitter neemt contact op met evt. vertegenwoordiging industrieterrein. 
- Voorzitter neemt contact op met Provincie (G. Akkerman) om het 

abonnement wetgeving in samenwerking te doen. 
 
Na aanpassingen kan het jaarverslag naar de provincie toegezonden worden. 

 
Zijlstra 
 
 
Zijlstra 
 
Urlings 
 
Urlings 
 
Zijlstra 

 
Maart 
 
 
Volgende 
vergadering 
maart 
 
maart 
 
maart  

 
 

7.  Communicatieplan 

besluit/afspraak actie datum 

Het stuk kan aangepast worden als er antwoord is op de zgn. memorypunten uit 
het stuk. 
1. Met het toesturen van de kwartaalcijfers is dit punt opgelost. 
2. Communicatie vanuit provincie neemt de voorzitter mee in zijn gesprek. Ook 

zal er communicatie vanuit de gemeente moeten komen met de commissie. 

 
 
 
Urlings 
 

 
 
 
Maart 
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Bijvoorbeeld het toezenden van het raadsbesluit over de erfpacht. 
De secretaris neemt dit op met de gemeente (Eerenstein). 
Het raadsvoorstel zal door de secretaris alsnog toegestuurd worden. 

3. Communicatiemiddelen zijn vanuit de gemeente beschikbaar. Dit vastleggen 
met de gemeente.  
In het algemeen wordt afgesproken dat wanneer een van de leden iets heeft 
ter communicatie extern dit naar de secretaris toegestuurd wordt. Zij zal dan 
beoordelen of dit inderdaad het geval is en zal zorg dragen voor verdere 
plaatsing in het Torentje ed.   
Communicatie wordt een vast onderdeel van de agenda. 
Eerste punt om te communiceren is wings en wheels op 17 mei as. 
Door het vliegveld zal op de site ook een link met daarin de gegevens ed. van 
de commissie opgenomen worden. 

 
De voorzitter zal het communicatieplan verder afronden. Het stuk voor de 
volgende vergadering agenderen. 
 
Het jaarverslag van het vliegveld zal digitaal toegezonden worden. 

 
Zijlstra 
Zijlstra 
Zijlstra 
 
 
 
 
 
 
Zijlstra 
Koot 
 
 
Urlings 
 
 
v.Koot 

 
April 
April 
April 
 
 
 
 
 
 
April/mei 
- 
 
 
Volgende 
vergadering 
 

- 

 

8.  Luchthavenbesluit 

besluit/afspraak actie datum 

-    

 
 

8.  rondvraag/vaststellen volgende vergadering 

besluit/afspraak actie datum 

- Werkplan nakijken, volgende keer stilte gebieden agenderen 
 

- Volgende vergadering 11 of 18 oktober 2012, secretaris plant definitieve 
vergadering. 

- Rondleiding op het vliegveld op zaterdag 9 juni as., 11.00 uur. 

Zijlstra 
 
Zijlstra 
 
Koot 

Volgende 
vergadering 
Maart 
 
9 juni 

 
 
 

Openstaande actiepunten 

 actie datum 

De ledenlijst zal worden aangepast incl. telefoonnummers. secretaris april 2012 

De huidige havenmeester neemt afscheid. Namens de commissie zal een 
attentie gegeven worden. 

secretaris Maart 2012  

Dhr. Driessen gaat in gesprek met mw. B. Verwei. Driessen Volgende 
vergadering 

Cijfers gebruik luchthaven doorgeven aan leden. 
 

v. Koot Elk kwartaal 
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Bedrijfsplan vliegveld toesturen. v. Koot Volgende 
vergadering 

Aanpassen jaarverslag en toesturen provincie. secretaris Maart 2012 

Lijst van aftreden agenderen. secretaris Volgende 
vergadering 

Vertegenwoordiging industrieterrein in commissie. voorzitter Volgende 
vergadering 

Abonnement wetgeving bespreken met provinicie. voorzitter Maart 2012 

Communicatie vanuit provincie. voorzitter Maart 2012 

Communicatie(middelen) vanuit gemeente. secretaris April 2012 

Toesturen raadsvoorstel erfpacht. secretaris April 2012 

Communicatie wings en wheels 17 mei as. secretaris April 2012 

Afronden communicatieplan. Voorzitter Volgende 
vergadering 

Jaarverslag stichting vliegveld toesturen. v. Koot Volgende 
vergadering 

Werkplan nakijken, volgende keer stilte gebieden agenderen 
 

Secretaris Volgende 
vergadering 

 
 
 


